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Increasing the number of stressors reduces soil ecosystem services worldwide | Nature Climate Changehttps://www.nature.com/articles/s41558-023-01627-2
[bookmark: _Toc2]Article summary:
1. Human activities are causing multiple environmental stressors that negatively impact soil ecosystem services worldwide, but the relationship between the number of stressors and ecosystem functioning has not been assessed globally in real-world terrestrial ecosystems.
2. Experimental work has shown that an increasing number of stressors leads to a decrease in both biodiversity and ecosystem process rates, and observational field studies can provide further ecological insights into how multiple stressors influence ecosystem performance.
3. This article explores the relationship between the number of environmental stressors exceeding critical-level thresholds and the maintenance of multiple ecosystem services associated with soil biodiversity and function at a global scale, using two standardized global surveys including a total of 218 ecosystems from six continents and across a wide range of climatic and vegetation types.
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Appears moderately imbalanced: The article provides some useful information, but is missing several important points or pieces of evidence that would be required to present the discussed topics in a balanced and reliable way. You are encouraged to seek a more balanced perspective on the presented issues by exploring the provided research topics and looking at different information sources.
[bookmark: _Toc4]Article analysis:
该文章提出了一个重要的假设，即环境压力的数量会影响土壤生态系统服务的维持。然而，该文章存在一些潜在的偏见和不足之处。

首先，该文章没有充分考虑到自然变异性对结果的影响。由于自然条件的差异，不同地区和生态系统中存在着各种不同类型和数量的环境压力。因此，在进行比较时需要考虑这些差异，并且需要使用统计方法来控制这些变量。

其次，该文章没有提供足够的证据来支持其主张。尽管作者声称使用了两个标准化全球调查来支持他们的结论，但是他们并没有提供详细信息或数据来支持这些调查结果。此外，该文章也没有探讨其他可能解释结果的因素。

第三，该文章可能存在宣传内容。作者强调了环境压力对土壤生态系统服务的负面影响，并呼吁采取行动减少人类活动对土壤生态系统造成的影响。然而，他们并没有探讨其他可能解决问题的方法或策略。

最后，该文章缺乏平等地呈现双方观点。作者只关注了环境压力对土壤生态系统服务的负面影响，而没有探讨其他可能的观点或解释。这可能导致读者对问题的理解存在偏差。

综上所述，该文章提出了一个重要的假设，但是存在一些潜在的偏见和不足之处。为了更好地理解环境压力对土壤生态系统服务的影响，需要进一步研究和探讨。
[bookmark: _Toc5]Topics for further research:
· Natural variability and its impact on results

· Insufficient evidence to support claims

· Other possible explanations for results

· Potential bias towards promoting a specific agenda

· Lack of equal presentation of opposing viewpoints

· Need for further research and exploration
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